
Referat af generalforsamling i Distrikt 
Østjylland – fredag 11/4 2025 kl. 17.00 
 

1) Valg af dirigent  
Christian Larsen 

2) Konstatering af stemmetal 
Der var 3 klubber (Bellevue, Randers Bridgeklub 2020 og Aarhus Bridgeklub) med i alt 22 stemmer til 
stede. 

3) Distriktsbestyrelsens beretning 
Birgitte Engelbrechtsen aflagde beretning på bestyrelsens vegne. 

4) Aflæggelse af årsregnskab 
Der er skiftet til et online regnskabsprogram, hvilket giver en lidt anden opstilling og flere linjer end 
tidligere. 

Resultatet var et overskud på kr. 10.800. 

Der var en opfordring til at kontingentets størrelse fremgår. 

5) Fastlæggelse af kontingent 
Kr. 20 kr. pr. medlem (uændret) 

6) Meddelelser fra DBf 
Nis Rasmussen (formand i DBf) fortalte om følgende punkter 

• Regnskabet underskud kr. 400.000 (budgetunderskud kr. 1.000.000) 
Vil øge bordafgiften. Målet er balance om 1½ år. 

• Medlemstal fremgang på 3 medlemmer brutto 
Aktiviteter med Skolebridge for Voksne i Nordjylland og Nordsjælland. 

• Der kommer måske moms på bridge. DBf prøver vha. advokat at undgå det. 
• Der var EM i Herning. Der var ca. i økonomisk balance hvilket har været med til, at der er sagt ja 

til VM i Herning 2025. 
• Festival – planen er at lave ny kontrakt, så festivalen er i Svendborg frem til 2029 
• Pilotprojekt for at få Ældre Sags-klubber med DBf-regi.  
• Der skal laves et nyt arbejde i junior-komite i forhold til at skabe juniormiljø. 
• Nyt samarbejde med Dansk Skolebridge. 
• Projekt om breddeambassadører for at få flere i gang med turneringsbridge. 
• Ny formand da Nis Rasmussen stopper efter 10 år som formand. Ny formand forventes at 

bliver Helle Simon Elbro. 



 

7) Information om DBf’s nye initiativ ”Breddeambassadører” 
Der er blevet udarbejdet en lille folder, som distriktsbestyrelsen gerne vil uddele til turneringer, sådan 
at de spillere der kommer til distriktets turneringer, kan være med at skaffe flere spillere til 
turneringerne. 

Spillerne skal vide, at det ikke er farligt at spille andre steder end hjemmebanen i klubben. 

Der er håbet/forestillingen at der skal være en ambassadør i hver klub. Det skal ikke nødvendigvis være 
en fra bestyrelsen. 

Der fulgte en debat om emnet. Der var enighed om at der skal gøres noget aktivt for at skaffe spillere til 
turneringerne. 

8) Forslag fra distriktsbestyrelsen, klubber eller enkeltmedlemmer 
Forslag om ændring af § 4 i vedtægterne fra bestyrelsen 

Enstemmigt vedtaget. 

9) Valg af distriktsbestyrelse 
Birgitte Engelbrechtsen, Torsten Ørhøj og Søren Roager blev genvalgt. 

10) Valg af revisor og revisorsuppleant 
Johan Hammelev blev genvalgt som revisor. 

Ole Drengsgaard blev genvalgt som revisorsuppleant. 

11) Eventuelt 
Planen er at afholde kursus i BC3 samt TL-kurser i løbet af den kommende sæson. 

Hjemmesiden må gerne være informativ i forhold til kurser. 

Opfordring til at afholde et seminar om hvordan man får kursister. Der skal være en fælles forståelse, 
blandt klubberne, at det er nødvendigt at få undervisningshold. 

 

 

Referent: Torsten Ørhøj 


